
     Zápisnica z Obecného zastupiteľstva, 

 konaného dňa 26.8.2019 o 17:00 hod. v zasadačke obecného úradu v Mládzove 

 

 Dňa 26.8.2019 sa v zasadačke obecného úradu v Mládzove konalo obecné zastupiteľstvo. 

Prítomní: 

                 poslanci: p. Guzma Peter 

                                p. Kačániová Milina 

                                p. Vóglová Michaela Mgr. 

                                p. Kružliak Ondrej 

                                p. Rogožníková Andrea Mgr. 

Kontrolór obce:      ospravedlnený za neprítomnosť 

Účtovníčka obce:   p. Cabanová Martina 

Hostia: - 

 

Ad.1. Otvorenie zastupiteľstva 

 

 Obecné zastupiteľstvo otvoril starosta obce p. Miroslav Čičmanec privítaním prítomných a následne 

oboznámil prítomných s programom zastupiteľstva: 

                    1/ Otvorenie zasadnutia 

                      2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

                      3/ Kontrola uznesení 

                      4/ Informácia o čerpaní rozpočtu za I.polrok 2019 

                      5/ Informácia o ukončení a príprava kolaudácie vodovodu 

                      6/ Informácia o predĺžení zmluvy čerpania úveru na miestnu komunikáciu 

                      7/ Rôzne, diskusia   

                      8/ Diskusia, uznesenie, záver 

 

 

Ad.2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku zápisnice určil starosta :p.Mgr. Michaelu Vóglovú a Cabanovú Martinu 

  

Za  overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p.Mgr. Andrea Rogožníková a p. Kačániová Milina 

 

Hlasovanie: 

Za:   5                      Proti:  0            Zdržal sa:   0 

 

 

Ad.3. Kontrola plnenia uznesení 

 

Pani Cabanová prečítala uznesenie č. 2/2019 z minulého obecného zastupiteľstva konaného dňa  

20.05.2019 

 

- p. starosta skonštatoval, že body uznesenia boli splnené. 

- až na bod h/ Čerpanie RF na prípravnú projektovú dokumentáciu a výdavky spojené s 

rekonštrukciou obecného úradu a kultúrneho domu vo výške 10.000,-- €. 

- Obec Mládzovo v zastúpení starostom žiadal, príspevok zo zasadnutia vlády SR pre okres 

Poltár, pre našu obec Mládzovo finančné prostriedky, kde nám vláda dala  38 000,--€ na 

rekonštrukciu kultúrneho a obecného domu/jedna budova/-(rekonštrukcia strechy, sociálne 

zariadenie, ktoré je nutné bezpodmienečne zrekonštruovať). 

 

 



 

 

Ad.4.Informácia o čerpaní rozpočtu za 1.polrok 2019 

 

p.Cabanová –zhodnotila čerpanie rozpočtu za 1.polrok:   

1.Príjmy celkom: 72.2327,21€ z plánovaných 82.340 čo je 87,84% plnenie 

2. bežné príjmy: 24.327,21€ z plánovaných 34.340,00 čo je 70,84% plnenie 

 3. kapitálové príjmy -príjmy prenesené na dokončenie vodovodu z min. roka 48.000€ z plánovaných 

48.000€ čo je 100% jej plnenie v celej výške.  

Výdavky: 

 4. celkom: 66.593,82€ z plánovaných 81.126,00€ čo je 82,09% čerpanie 

 5. Z toho bežné výdavky: 18.593,82% z plánovaných 33.126 čo je 56,13% čerpanie 

 6.  kapitálové výdavky: 48.000€ z plánovaných 48.000€ čo je 100¨% čerpanie 

        

 

Ad.5. Informácia o ukončení a príprava kolaudácie vodovodu 

- Starosta: stav k obecnému vodovodu: - vodovod je ukončený, regulačná stanica je tiež 

ukončená ale čaká sa len na kolaudáciu, skutočný stav je projektovo zrealizovaný 

- Treba urobiť porealizačné geodetické zameranie trubnej siete vodovodu. 

- Každý rodinný dom/vlastník prípojky/ by sa mal starať o svoju prípojku, ktorá je pred jeho 

domom. 

- Po ukončení kolaudácie, predpokladáme, že vodovod preberie  Vodárenská spoločnosť, ktorej 

bude treba podávať žiadosti o vodovodnú prípojku.  Prípojky sa budú robiť až po kolaudácii, 

budú ich robiť pracovníci z Vodárenskej spoločnosti. Vodovodné šachty si obyvatelia môžu 

pripraviť sami, po odkonzultovaní s Vodárenskou spoločnosťou. 

 

 

Ad.6. Informácia o potrebe aktualizácií VZN na rok 2019 

- Starosta: miestna komunikácia nie je prebraná od PPA (Poľnohospodárska platobná 

agentúra),neboli na kontrolu, tým pádom nemôžu prísť peniaze, aby sme stihli splatiť úver do 

3.10.2019. 

Aktuálny stav je : papierovo poslané do Zvolena a do 3.10.2019. musia uhradiť peniaze. 

Poplatky účtované  za predĺženie úveru v Prima banke je 200,00€. 

- OZ súhlasí s podmienkami v prípade, že sa musí vyplatiť suma 200€ za podržanie úveru 

v Prima banke ako povinný poplatok účtu. 

 

Za: 5                                     Proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

 

Ad.7.   Diskusia, uznesenie , záver 

- Prechádzame k ďalšiemu bodu rôzne kde p. starosta nás upovedomil za realizovaný výmer 

geodetického plánu v cene 243,00€ s tým, že my ako obecný úrad chceme odkúpiť od Jednota 

družstvo časť pozemku vedľa obecného úradu 30m2. Starosta chce navrhnúť Jednote družstvo 

aby polovicu sumy geodetického plánu uhradili, resp. znížili cenu za m2. Ak sa rozhodne 

Jednota družstvo nám uhradiť plnú sumu za geodetický plán tak odkúpenie požadovanej 

výmery 30m2 nás tak bude stáť okolo 500€. 

- Starosta otvoril diskusiu, kde p. poslankyňa Mgr. A. Rogožníková začala diskusiu, kde p. 

Farbáková oslovila p.Rogožníkovú, či nemôže podať žiadosť na Okresný úrad odbor dopravy 

dopravnú značku zníženej rýchlosti z 50 km/hod. na 40 km/hod. v našej obci, kvôli vysokej 

rýchlosti motorových vozidiel, ktoré prechádzajú cez našu obec. 

- p. Mgr.A. Rogožníková: podujatie MDD nebolo uskutočnené z dôvodu nepriaznivého počasia, 

ale každé dieťa dostalo balíček, ktoré z nich malo radosť. 



- p.Mgr.A. Rogožníková ako poslankyňa za kultúrnu komisiu navrhla na október 2019 v 

mesiaci úcty k starším malé posedenie v kultúrnom dome obyvateľov našej obce. 

 

 

Ad.8. Záver 

 

- p.starosta – poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Zapísala:   p. Mgr. Michaela Vóglová   .................................... 

 

 

 

Zápisnicu overili:    p. Mgr Andrea Rogožníková            .................................... 

 

                                p. Milina Kačániová                 .................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                        

 

 

 

 

 



 

     UZNESENIE č.3/2019                

   zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 26.8.2019 o 17:00 hod. 

 

1/ Schvaľuje 

 

a/ program obecného zastupiteľstva 

 

Dátum...................       podpis........................ 

 

b/ overovateľov zápisnice p.Mgr. Andreu Rogožníkovú a p. Milinu Kačániovú 

 

Dátum...................       podpis....................... 

 

c/ zapisovateľku p.Mgr. Michaela Vóglová a p. Martinu Cabanovú 

 

Dátum...................       podpis....................... 

 

d/ OZ schvaľuje predĺženie lehoty splatenia bankového úveru z Prima banky  na účel rekonštrukcie 

miestnej komunikácie 

 

Dátum....................       podpis....................... 

 

e/ navýšenie rozpočtu na rok 2020 

 

Dátum....................      podpis....................... 

 

2/ Berie na vedomie 

 

a/ Informáciu o plnení rozpočtu za 1. polrok 2019 

 

b/ Informáciu o ukončení výstavby vodovodu a prípravy jeho kolaudácie 

 

  

 

3/ OZ žiada 

 

a/ starostu obce, aby podal žiadosť na dopravný inšpektorát z dôvodu zmeny ,,zníženie rýchlosti v 

obci z 50 km/h na 40 km/h“, ďalej žiada aby podal žiadosť na Okresný úrad dopravy, pracovisko v 

Lučenci zmeny dopravného značenia pri prejazde do obce ,,zákaz vstupu nákladným vozidlám nad 

12t“.len mimo zásobovania/nakládka, vykládka/ 

 

Za: 5       proti: 0     zdržal sa:0 

 

4/ Ukladá 

a/ predsedkyni kultúrnej komisii v spolupráci s Mgr. M. Vóglovou posedenie pri čaji v kultúrnom 

dome na mesiac október ,,úcta k starším“. 

 

 

          Miroslav Čičmanec 

                                                                                             starosta obce 


